

邀请函

尊敬的来宾：

我谨代表论坛组委会，诚挚邀请您出席将于 2013 年 10 月 22-24 日在西安市举行的 2013 民用飞机机电系统国际论坛。

航空机载系统是飞机最复杂和庞大的系统之一，未来 5 年，国产飞机机电设备市场容量为 147 亿美元，航空机电设备系统市场年复合增速约为 20%，中国航空机电市场将迎来民用化与国际化发展的关键时期。作为民用飞机机电系统领域的重要会议，2013 民用飞机机电系统国际论坛将关注宽体飞机、支线飞机以及通用飞机的发展及其对未来航空机电系统创新的影响，同时，构建起国内外企业合作共赢的平台。

本届论坛是由中国航空学会与中航机电系统有限公司主办，中航工业庆安集团有限公司与上海广尧商务咨询有限公司共同承办的民机机电产业的高层交流平台，拟通过主题演讲、商务洽谈、展览展示等多种方式，推动国内外同领域专家及有关单位的交流与合作，完善我国民用飞机机电系统产业链发展。

期待 2013 年 10 月与您在西安相聚！具体会议报到地点将另行通知。

吴松

秘书长

中国航空学会



李开省

副总经理

中航机电系统有限公司



Invitation Letter

Dear colleagues,

On behalf of the organizing committee, we would like to sincerely invite you to the Aero Electromechanics China 2013 (Aero EM China 2013) in Xi'an City on October 22nd – 24th, 2013.

Airborne system is one of the most complex and largest systems of the aircraft. In the next five years, the market capacity of domestic aircraft EM devices will reach USD14.7 billion, and the EM system for aviation system will have a compound annual growth rate (CAGR) of about 20%. As an important event in civil EM industry, Aero EM China 2013 will focus on the development of wide-body aircraft, regional aircraft and general aircraft and its effect to the innovation of future aero EM system. Meanwhile, this forum will be a win-win cooperation platform between the companies from overseas and China.

Aero EM China 2013 is a top management gathering that is organized by Chinese Society of Aeronautics and Astronautics (CSAA) and AVIC EM and hosted by AVIC Qingan Group and Galleon (Shanghai) Consulting Co., Ltd. The forum intends to promote the exchanges and cooperation between experts and relevant companies/units in the same filed at home and aboard through keynote speeches, business meetings, shows and exhibitions etc., with the purpose of improving the industry chain development of EM system for Chinese civil aircrafts.

We look forward to meeting you in Xi'an in October in 2013.

Song WU
Secretary General
CSAA

Kaisheng LI
Vice President
AVIC EM